
Protokół Nr XL/10
z sesji Rady Powiatu w Nidzicy,

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza
w dniu 23 czerwca 2010 r.

Ad. 1.
Wiceprzewodniczący Rady – p. Grzegorz Napiwodzki o godzinie 1214 otworzył 

sesję,  a  następnie  powitał  zaproszonych  gości,  w  tym:  Przewodniczącego  Rady 
Miejskiej  –  p.  Stanisława  Palińskiego,  Panów  Starostę  i  Wicestarostę  Powiatu 
Nidzickiego  oraz  radnych  powiatu,  dyrektorów  i  kierowników  jednostek 
powiatowych, wydziałów Starostwa Powiatowego, przedstawicieli prasy, radia oraz 
wszystkich przybyłych gości. 

Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
11  radnych,  co  stanowi  quorum  pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych 
decyzji.  Listy  obecności  radnych  oraz  gości  stanowią  załączniki  nr  1  i  2  do 
niniejszego protokołu.

Zmian w porządku obrad sesji nie było. Został przyjęty jednogłośnie.

Porządek obrad:
1. Otwarcie Sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołów z XXXVIII i XXXIX sesji.
3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Nidzickim. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2010,
2) przekazania  środków  finansowych  dla  Uniwersytetu  Warmińsko-

Mazurskiego,
3) wyrażenia zgody na zawarcie przez Zarząd Powiatu Nidzickiego umowy o 

dofinansowanie  z  Funduszu Rozwoju  Kultury  Fizycznej  przedsięwzięcia 
inwestycyjnego  pn.  „Budowa  Sali  Gimnastycznej  przy  Zespole  Szkół 
Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie”,

4) przekazania środków finansowych dla Policji,
5) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  podziału  środków  na  2010  rok 

przyznanych  samorządowi  powiatowemu  przez  Państwowy  Fundusz 
Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych,

6) wyrażenia  zgody  na  zbycie  środka  trwałego  przez  Zespół  Opieki 
Zdrowotnej w Nidzicy,

7) zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Zespołu  Opieki 
Zdrowotnej w Nidzicy za 2009 rok,

8) zmiany Uchwały Nr XXXVII/214/05 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 14 
grudnia 2005 r. w sprawie przyjęcia Strategicznego Planu Rozwoju na lata 
2005-2010  dla  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej 
w Nidzicy.



7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne wnioski.

p.  Grzegorz  Napiwodzki  poinformował,  że  zaproszono  na  sesję  laureatkę  I 
miejsca w Wojewódzkich Eliminacji  Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej 
„Młodzież  zapobiega  pożarom”  –  ……………..  –  uczennicę  kl.  V  szkoły  w 
Rączkach.

p. Elżbieta Bieniek przedstawiła …………….., a następnie w dowód uznania 
osiągnięć  Starosta  Ludwik  Ekiert  i  Wicestarosta  Lech  Brzozowski  wręczyli  jej 
upominek.

Następnie  p.  Elżbieta  Bieniek  przedstawiła  ucznia  II  kl.  ZSO  w  Nidzicy  – 
………………. – laureata konkursu matematycznego na szczeblu wojewódzkim. 

Starosta  L.  Ekiert  i  Wicestarosta  L.  Brzozowski  wręczyli  …………… 
symboliczny upominek i życzyli dalszych wspaniałych osiągnięć.

Oddano  głos  p.  ………………………..  –  przedstawicielowi  Towarzystwa 
Miłośników Wołynia i Polesia działającego w Powiecie Nidzickim. Towarzystwo to 
ogłosiło konkurs na wspomnienia dla młodzieży naszych szkół. Uczestników było 
wielu.  Prace  były  różne,  ale  idea  i  ich  sens  był  jeden-martyrologia  Polaków na 
kresach wschodnich – ich ucieczka stamtąd i budowanie Polski na tych ziemiach. 
…………………  poinformował,  że  opracowane  zostaną  materiały  na  postawie 
wspomnień  na nośnikach elektronicznych, po czym przekazane do Miejsko-Gminnej 
Biblioteki.   ZS  Nr  1  w  Nidzicy  zajął  I  miejsce.  Wyraził  wielkie  uznanie  dla 
dyrektorów  i  nauczycieli,  którzy  podjęli  ten  temat.  Wyraził  też  uznanie  i 
podziękowanie dla Starosty za podjęcie tematu i pomoc. 

Pan Starosta stwierdził, że przeszłość trzeba wspominać i przetwarzać. Dobrze, 
że  młodzież  wdraża  te  tematy  w  piękny  sposób,  poprzez  konkursy.  Poprosił  o 
wystąpienie laureatów. 

p.  Elżbieta Bieniek poprosiła  uczniów gimnazjum z kl.  IIIc przy ZS Nr 1 w 
Nidzicy  –  ……………………,  ……………………………  i 
…………………………  oraz  opiekunów  grupy  -  p.  ……………………….  i  p. 
……………………. Dodała, że był to konkurs organizowany w 67 rocznicę Zbrodni 
Wołyńskiej  przez  Miłośników  Wołynia  i  Polesia  oraz  Starostwo  Powiatowe  w 
Nidzicy pod nazwą „Wołyń - ocalić od zapomnienia".

Drużyna z ZS Nr 1 za przygotowanie prezentacji multimedialnej otrzymała z rąk 
Starosty Nidzickiego - Ludwika Ekierta, Wicestarosty - Lecha Brzozowskiego oraz 
Wiceprzewodniczącego  Rady  Powiatu  –  Grzegorza  Napiwodzkiego  drobne 
upominki.  Dwie  drużyny  –  uczniowie  Zespołu  Szkół  Zawodowych  i 
Ogólnokształcących  w  Nidzicy,  które  zdobyły  ex  aequo  II  miejsce  w  konkursie 
pojadą na 6-dniową wycieczkę na Ukrainę.

Ad. 2.
Uwag do protokołów z XXXVIII i XXXIX sesji nie było. Oba zostały przyjęte 

jednogłośnie.
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Ad. 3.
Pan  Starosta  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  Zarządu  i  wykonania 

uchwał Rady w okresie międzysesyjnym. Stanowi ono załącznik nr 3 do protokołu.
Zapytań odnośnie sprawozdania nie było.

Ad. 4.
p. Andrzej Arcyz zgłosił następujące zapytania do Pana Starosty:
1)  dlaczego  tak  późno został  wprowadzony  na  sesję  temat  organizacji  pracy 

szkół (arkusze organizacyjne)? Dodał, że nie mógł być na ostatniej komisji, ale był u 
Kierownika i przejrzał wszystkie arkusze. Jest w nich wiele nieprawidłowości, wiele 
rzeczy do poprawek. Szkoły miały się z tym uporać do 30 kwietnia. W związku z 
powyższym  myśli,  że  jest  to  późna  pora  i  należało  to  wcześniej  wprowadzić. 
Poprawki  nie  miałyby  miejsca,  gdyby  zastosowano  się  do  wytycznych.  Chciałby 
wiedzieć, z czego to się wzięło. Pewne niedociągnięcia w niektórych placówkach w 
przeszłości miały miejsce, a rozstrzygamy te problemy do dnia dzisiejszego.

2) jakie były problemy do tej pory w sprawie próby reaktywowania działalności 
LZS,  a  konkretnie  z  zorganizowaniem  spotkania  aktywu  społecznego,  sołtysów, 
działaczy? Takie spotkanie się nie odbyło. 

3)  jakie  Starosta  poczynił  działania,  od  ostatniego  wystąpienia  p.  Arcyza  w 
sprawie  rozwiązania  ruchu  zastępczego  w  mieście  w  przypadku  remontu  ul. 
Traugutta i w drugiej kolejności – Kościuszki. 

4)  Zwrócił  uwagę na parking przy ul.  Kolejowej  przy zakładzie  meblarskim. 
Samochody parkowane są  w 2/3 długości  na jezdni,  więc parking jest  za  krótki. 
Panie z wózkami muszą chodzić jezdnią, żeby go ominąć. 

5) Na terenie powiatu istnieją szkoły z klasami sportowymi. Jest problem badań 
lekarskich  tej  młodzieży.  Należałoby  może  wskazać  dyrekcji  problem,  aby 
przygotować lekarza  do przeprowadzania  tego typu badań.  Zdarzały  się  sytuacje, 
kiedy lekarz mający przeprowadzić badania, czy uczeń jest zdolny do uprawiania 
sportu, odpowiadał, że nie może takich przeprowadzić, bo nie ma takich uprawnień, 
bo to są pewne problemy, a poza tym w Olsztynie lekarze biorą 50 zł. W innej zaś 
sytuacji, lekarz łatwą ręką wystawia zaświadczenie, że dziecko nie jest  zdolne do 
brania udziału w zajęciach W-F. Skoro łatwo jest stwierdzić, że jest chory, to można 
zrobić  badania,  żeby  stwierdzić,  czy  uczeń  jest  zdrowy  i  może  uprawiać  sport. 
Należałoby  rozwiązać  ten  problem,  bo  jest  taka  potrzeba,  żeby  nie  jeździć  do 
Olsztyna;

6)  Dlaczego  nie  dokończono  budowy  chodnika  w  Piątkach.  Była  mowa,  że 
będzie dokończony;

7) Miał Pan Starosta przedstawić na sesji informację nt. rozdziału stypendiów 
dla sportowców, jak to przebiegało, kto otrzymał.

p. Waldemar Słupski stwierdził, że przy okazji ostatnich wyborów, łamane były 
prawa demokracji, nastąpiła dyskryminacja społeczności wiejskiej, ponieważ, żeby 
zagłosować, musi zapłacić, ponieważ dojazd do lokalu wyborczego, np. z Rozdroża, 
kosztuje 3,30 zł.  Politycy w Polsce zapomnieli,  że nie wszyscy mają samochody. 
Żeby dojechać autobusem trzeba stracić  cały dzień.  Przy 4-osobowej  rodzinie,  to 

3



koszt  ponad  20  zł.  Dla  niektórych  to  jest  bardzo  dużo.  p.  Słupski  uważa,  że 
samorządy  powinny  zrobić  coś  w  kierunku  zapewnienia  darmowego  dowozu 
mieszkańców do lokali wyborczych.

p. W. Słupski wyraził też prośbę do radnych, którzy są z klubów partyjnych, aby 
wpłynęli na swoich posłów, żeby ordynację wyborczą trochę zmienić, żeby dostęp 
do głosowania był równy dla wszystkich obywateli.  Zapytał Starostę,  czy istnieje 
możliwość rozwiązania problemu dowozu mieszkańców do lokali wyborczych.

Ad. 5.
Głos oddano p. M. Borowieckiemu - Prokuratorowi Rejonowemu w Nidzicy. 

Stwierdził, że jest dobrze. Wszędzie, w skali województwa, aż po Olecko utrzymuje 
się tendencja, że ilość przestępstw maleje. W kręgu zainteresowań społeczeństwa są 
te, które rzutują na życie i są dolegliwe. Od kilku lat, jeśli miał wpływ, co pół roku 
przedstawiał  informacje  nt.  poruszania  się  pojazdami  w  stanie  nietrzeźwości. 
Restrykcyjne postępowanie sądu, prokuratury i policji spowodowało, że w powiecie 
jest  dosyć  widoczny  spadek  przestępstw  w tym zakresie.  Znaczny  jest  udział  w 
wypadkach na trasie nr 7. Nidzica w Sądzie Grodzkim uznawana jest za region, w 
którym  nie  warto  ryzykować.  Mówią,  że  to  „Kraina  meganek  i  innych 
niespodzianek”. Drugi problem, z którym się borykamy, to przestępstwa przeciwko 
rodzinie. Wszyscy dokładają starań, aby problem ten malał. Tutaj też echo poszło, że 
ten,  kto  się  znęca,  ten  w  domu  nie  przebywa.  Aresztowaliśmy  każdego 
niebezpiecznego i znaleźliśmy zrozumienie w sądzie. Szybko ci ludzie nauczyli się, 
że wraca się do domu za parę miesięcy lub później. W ubiegłym roku było zjawisko 
przestępstw przeciwko wolności seksualnej nieletnich. Było kilka przykładów tego 
typu spraw. Są one traktowane przez sąd, policję i prokuraturę bardzo restrykcyjnie. 
Bardzo wielką krzywdą byłoby dla dziecka, jeśliby zobaczyło, że nikt nie staje w 
jego obronie.  Wyroki  są  po  4,  5  i  więcej  lat  pozbawienia  wolności.  To straszne 
dramaty rodzinne.  Czasem nie da się  pomóc wszystkim,  ale sądy bronią interesu 
najmłodszych. 

Nie było rozbojów w Nidzicy. W ostatnich dniach się nagle pojawił ten problem 
na ul. 1-go Maja. Grupa wyrostków okupujących okolice drewnianych budek, gdzie 
sprzedają piwo. Co wieczór czatują na młodzież, czy kogoś nietrzeźwego i zabierają 
komórki,  czy  pieniądze.  Sprzedaż  piwa  w  drewnianej  budce  2-krotnie  była 
blokowana  przez  prokuraturę  –  wycofywano  koncesję.  Oczywiści  tę  koncesję 
otrzymywał kto inny. Teraz chyba ten problem osłabł. Z kolei na ul. Olsztyńskiej się 
pojawił, znalazł się ktoś, kto sprzedawał piwo osobom nieletnim. Ma nadzieję, że 
postępowanie w sprawie cofnięcia koncesji na ten sklep powinno zostać załatwione 
dosyć szybko i skutecznie. Może chodzi o to, żeby postulować, żeby sklep nie mógł 
sprzedawać alkoholu, a nie właściciel, to nie będzie tego robić. To jest rzeczywiste 
zagrożenie dla takiego kogoś, bo przeniesienie własności  na kogoś innego, to nie 
problem. Nawołuje do tego, żeby społeczność była wyjątkowo restrykcyjna. Piwo 
łączy  się  łatwo  z  używaniem  narkotyków.  W  tym  roku  mamy  plagę  używania 
narkotyków, a wpłynęło na to w połowie działanie Centralnego Biura Śledczego, 
które  wyłapuje  w  okolicy  Nidzicy  kurierów  z  Gdańska  i  Olsztyna  jadących  do 
Warszawy  po  znaczne  ilości  narkotyków.  Te  sprawy  trafiają  do  nas.  Na  dzień 
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dzisiejszy jest to 15 aresztów. Wg prognoz p. Borowieckiego zakończą się wyrokami 
nie mniejszymi, niż 4 lata. Niestety są wśród nich mieszkańcy naszego miasta, którzy 
jeżdżą do Warszawy po narkotyki. Sięga się też po droższe narkotyki: amfetaminę, 
heroinę, i o dziwo, kokainę, która jest bardzo droga. Dilerzy obracają narkotykami  i 
zarabiają na tym. Jeden z mieszkańców Nidzicy wziął kredyt w banku i pojechał po 
narkotyki.  Działania Policji  są jednak bardzo skuteczne.  Dzisiaj  każde posiadanie 
narkotyku  jest  karalne.  W  powiecie  jest  pięć  poważnych  spraw  dotyczących 
narkotyków. Liczba osób objętych oscyluje  ok.  kilkudziesięciu.  Postępowania  się 
toczą, więc myśli, że będzie ich dużo. Chciałby, żeby ta sprawa znalazła odpowiedni 
oddźwięk w prasie,  żeby wyrok podany został do publicznej widomości,  a będzie 
tego  kilkanaście  stron.  Policja  nie  śpi  i  potrafi  takim  rzeczom  przeciwdziałać. 
Chciałby  dotrzeć  do  rodziców  z  informacją,  że  prokurator  to  nie  komornik,  ale 
ściągać pieniądze będzie do końca, dlatego, że to przestępstwa przynoszące znaczne 
zyski. Poprzedni dilerzy oddali kwoty po 30- 40 000 zł. To pieniądze niejednokrotnie 
zabierane z budżetu domowego,  czasem wręcz przemocą.  Ok. 50% spraw z tego 
rodzaju nie jest naszych. Dodał, że nie wierzy w to, że w Nidzickich dyskotekach się 
nie handluje narkotykami. Młodzież o tym nie powie. Wielokrotnie właścicielom nie 
jest na rękę ujawnianie takich widomości. Ważne jest to, żeby problem wypłynął. 
Jeśli  się  pojawi,  łatwiej  będzie  go  zwalczać.  W  tym  roku  jest  3  razy  więcej 
aresztowanych, niż w ubiegłym. Skala problemu rośnie. Tryb przyspieszony wraca i 
będzie stosowany. Skazania będą natychmiastowe i to się dzieje w sądzie. 

Przestępstwa oszustwa – na komputerze – pojawiają się masowo w całej Polsce. 
jest  też  druga  strona  medalu  -  przerażająca  łatwowierność.  Nie  można  przesyłać 
kilkunastu tysięcy złotych, które są praktycznie nie do odzyskania. Tzw. należyta 
staranność  obowiązuje  obydwie  strony.  Następna  rzecz  związana  z  Internetem- 
napaść  –  szkalowanie.  Staramy  się  namierzyć  sprawcę  i  oddać  go  na  tacy. 
Pokrzywdzeni zazwyczaj chcą mieć satysfakcję, namierzyć sprawcę.

Tendencja się utrzymuje. Przestępczości zupełnie zwalczyć się nie da. Spośród 
100 spraw w miesiącu załatwianych jest 70%, z aktem oskarżenia do sądu. Takiej 
skuteczności  życzy  wszystkim.  To  najwyższy  wskaźnik  w  rejonie  północno-
wschodnim.

p.  Waldemar  Słupski  wyraził  zaniepokojenie  problemem  narkotyków,  bo  to 
rodzice bagatelizują sprawę.

p.  M.  Borowiecki  dodał,  że  również  dopalacze  nie  są  wskazane.  Ponadto, 
młodzież  nie  musi  się  wspomagać  proteinami,  czy  białkami,  a  można  to  kupić 
wszędzie.  Środki  te  są  niebezpieczne,  bo  zabierają  rozum.  Niestety,  nie  da  się 
walczyć  z  reklamą,  w  której  ważne  rzeczy  są  maleńkim  drukiem  napisane. 
Suplement diety to piękna nazwa. Pewne środki jednak powinny być ograniczane dla 
dzieci do lat 13. Ilu sprzedawców mówi – „tobie nie sprzedam”? Zasadą powinno 
być żądanie dowodu osobistego. 

Następnie głos oddano Komendantowi Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy, 
który  przedstawił  informację  nt.  bezpieczeństwa  Powiatu  Nidzickiego w zakresie 
ochrony przeciwpożarowej. Stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pytań odnośnie powyższej informacji nie było.
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Informację o stanie bezpieczeństwa publicznego w powiecie złożył Komendant 
Powiatowy  Policji  –  p.  Witold  Barcikowski.  Stanowi  ona  załącznik  nr  5  do 
niniejszego protokołu.

Pytań odnośnie powyższej informacji nie było.
Salę  obrad  opuścił  p.  Edward  Rozmus.  Odtąd  na  sesji  obecnych  było  10  

radnych.

Ad. 6. 1)
Głos  oddano  Skarbnik  Powiatu  –  p.  Renacie  Mróz,  która  przedstawiła 

autopoprawki do uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 
rok 2010:

1) w załączniku nr 3 zdejmuje się rozdział 75478 – usuwanie skutków klęsk 
żywiołowych, § 2710 – dotacje celowe na pomoc finansową – 20.000 zł, 
a wprowadza się dział 854 – edukacyjna opieka wychowawcza, rozdział 
85410  –  internaty  i  bursy  szkolne,  §  4210  –  zakup  materiałów  i 
wyposażenia na kwotę 10.160 zł, § 4220 – zakup środków żywności – 
7.000  zł,  §  4260  -   zakup  energii  –  2.000  zł,  §  4300  –  zakup  usług 
pozostałych  –  840  zł;  powyższe  zmiany  związane  są  z  przyjęciem 
młodzieży  z  rejonów objętych  powodzią  na  wypoczynek do  internatu 
ZSZiO w dniach 19.07 – 01.09.2010 r. Będzie to grupa licząca 50 osób – 
powyższą autopoprawkę Rada przyjęła jednogłośnie;

2) w załączniku nr 3 - „zmiany planu wydatków budżetu powiatu na 2010 r. 
w rozdziale 74414 – obrona cywilna wprowadzić zmiany polegające na: 
zmniejszeniu § 4300 – zakup usług pozostałych o kwotę 553.044 zł, a 
zwiększeniu  §  4210  –  zakup  materiałów  i  wyposażenia  o  kwotę  – 
553.044 zł - powyższą autopoprawkę Rada przyjęła jednogłośnie;

3) w związku z przedstawionymi wyżej autopoprawkami, zmianie ulegnie 
kwota w § 2 ust 1. W miejsce kwoty 12.153.497,20 zł wpisana będzie 
kwota  12.154.050,24  zł,  w  tym  wydatki  bieżące  zamiast  kwoty 
228.775,09 – będzie wpisana kwota 229.328,13 zł oraz w ust. 2 zamiast 
kwoty 10.982.386,20 zł będzie wpisana kwota 10.982.939,24 zł, w tym 
wydatki  bieżące  zamiast  kwoty  670.230,97  zł  będzie  wpisana  kwota 
670.784,01 zł - powyższą autopoprawkę Rada przyjęła jednogłośnie;

Uwag i pytań nie było.
Rada  Powiatu,  w  obecności  10  radnych,  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr 

XL/227/10 w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010, która znajduje się 
w dokumentach Rady Powiatu. 

Ad. 6. 2)
p.  Renata  Mróz  przypomniała,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania 

środków finansowych dla Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego przedstawiony był 
na komisjach stałych. Również wystąpi w nim autopoprawka - do podstawy prawnej 
dodaje się zapis z ustawy ochrona środowiska – art. 400a ust.1 pkt 2, pkt 32, pkt 42 i 
art. 403 ust.1, które mówią o tym, że finansowanie ochrony środowiska obejmuje 
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przedsięwzięcia związane z ochroną wód, edukacją ekologiczną oraz propagowanie 
działań proekologicznych i zasady zrównoważonego rozwoju i inne zadania służące 
ochronie  środowiska  i  gospodarce  wodnej  wynikające  z  zasady  zrównoważonego 
rozwoju i polityki ekologicznej państwa; do zadań powiatów należy finansowanie 
ochrony środowiska i gospodarki wodnej w zakresie określonym w art.  400 a) w 
wysokości nie mniejszej, niż wpływy z tytułu opłat i kar, o których mowa w art. 402 
ust. 4-6, stanowiących dochody budżetu powiatu, pomniejszone o nadwyżkę z tytułu 
tych dochodów przekazywanych do wojewódzkich funduszy.

Uwag do powyższej autopoprawki nie było. Została przyjęta jednogłośnie.
Rada  Powiatu  w  obecności  10  radnych,  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr 

XL/228/10  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  dla  Uniwersytetu 
Warmińsko-Mazurskiego, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

Ad. 6. 3) 
p.  Renata  Mróz  zaznaczyła,  że  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie 

wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Zarząd  Powiatu  Nidzickiego  umowy  o 
dofinansowanie  z  Funduszu  Rozwoju  Kultury  Fizycznej  przedsięwzięcia 
inwestycyjnego pn. „Budowa Sali Gimnastycznej przy Zespole Szkół Rolniczych i 
Ogólnokształcących w Jagarzewie” został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 
komisji stałych, a ponieważ nie zgłoszono do niego uwag, prosiła o przegłosowanie.

Uwag i pytań nie było.
Rada  Powiatu  w  obecności  10  radnych,  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr 

XL/229/10  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Zarząd  Powiatu 
Nidzickiego  umowy  o  dofinansowanie  z  Funduszu  Rozwoju  Kultury  Fizycznej 
przedsięwzięcia  inwestycyjnego  pn.  „Budowa  Sali  Gimnastycznej  przy  Zespole 
Szkół  Rolniczych  i  Ogólnokształcących  w  Jagarzewie”,  która  znajduje  się  w 
dokumentach Rady Powiatu. 

Ad. 6. 4)
p.  Renata  Mróz  przypomniała,  że  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  w sprawie 

przekazania środków finansowych dla Policji omówiono na posiedzeniach komisji 
stałych. Prosiła o jego przegłosowanie.

Uwag i pytań nie było.
Rada  Powiatu  w  obecności  10  radnych,  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr 

XL/230/10 w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji, która znajduje 
się w dokumentach Rady Powiatu. 

Ad. 6. 5) 
p.  Iwona  Kowalkowska  zaznaczyła,  że  projekt  uchwały  Rady  Powiatu 

zmieniający  uchwałę  w  sprawie  podziału  środków  na  2010  rok  przyznanych 
samorządowi  powiatowemu  przez  Państwowy  Fundusz  Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych, omówiony był szczegółowo na posiedzeniach komisji.

Uwag i pytań do niego nie było.
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Rada  Powiatu  w  obecności  10  radnych,  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr 
XL/231/10  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  podziału  środków  na  2010  rok 
przyznanych  samorządowi  powiatowemu przez  Państwowy Fundusz  Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 
Ad. 6. 6)
p. M. Glinka – z-ca dyrektora ZOZ – omówił projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie środka trwałego przez Zespół Opieki Zdrowotnej 
w Nidzicy.

Uwag i pytań nie było.
Rada  Powiatu  w  obecności  10  radnych,  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr 

XL/232/10  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  środka  trwałego  przez  Zespół 
Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

Ad. 6. 7)
p. M. Glinka zaznaczył, że sprawozdanie finansowe ZOZ również przedstawione 

było na komisjach i uwag do niego nie było.
Pan Starosta dodał, że zostało ono pozytywnie przyjęte przez Radę Społeczną 

ZOZ.
Uwag i zapytań nie było.
Rada  Powiatu  w  obecności  10  radnych,  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr 

XL/233/10 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Nidzicy za 2009 rok, która znajduje się w dokumentach Rady 
Powiatu. 

Ad. 6. 8)
p.  M.  Glinka podkreślił,  że  zmiany dotycząc  bloku operacyjnego.  Omawiane 

były na komisjach i nie było uwag.
Pan Starosta zaznaczył,  że problem remontu bloku jest wieloletni.  Trzeba ten 

problem jakoś rozstrzygnąć,  bo nie  udało się  pozyskać zewnętrznych środków, a 
szpital  pewnym wymaganiom musi  sprostać.  ZOZ 500 000 zł  własnych środków 
zadeklarował.  Potrzeba  pieniędzy  na  sprzęt.  Dyrekcja  sukcesywnie  go  zakupi,  w 
miarę posiadanych środków.

Więcej uwag nie było.
Rada  Powiatu  w  obecności  10  radnych,  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr 

XL/234/10 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Nidzicy za 2009 rok, która znajduje się w dokumentach Rady 
Powiatu. 

Ad. 7.
p. Andrzej Arcyz proponował, aby Starosta odpowiedział na pytania dotyczące 

parkingu oraz chodnika na Piątkach, natomiast na resztę – na piśmie.
Pan Starosta odpowiedział, że chodnik robiony był wspólnie z gminą Nidzica. 

Został krótki odcinek, ale Gmina zaproponowała dwa inne – na ul. Warszawskiej i 
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Nowomiejskiej.  Stwierdził,  że  nie  było  wyjścia  i  trzeba  było  przystać  na  tę 
propozycję. W przyszłości jednak trzeba będzie chodnik dokończyć.

Odnośnie parkingu – musi skonsultować sprawę z Dyrektorem PZD. Myśli, że 
problem parkingów w Nidzicy jest  złożony, bo brakuje  miejsc  parkingowych.  W 
przyszłości trzeba go rozważyć, przy ulicach w mieście.

p.  Andrzej  Arcyz  uważa,  że  trzeba  podjąć  działanie,  podpowiedzieć 
właścicielowi, przesunąć chodnik. Tak, jak jest, nie powinno to funkcjonować.

Odnośnie interpelacji p. Waldemara Słupskiego Pan Starosta stwierdził, że jeśli 
problem ustawowo nie jest  rozwiązany,  bo nie  jest,  to trzeba naciski  robić przez 
posłów, żeby zmienili  prawo. Oczywiście,  trzeba rozmawiać ze wszystkimi,  żeby 
problem rozwiązać.

p. Waldemar Słupski zaznaczył, że ordynacja mówi, że dowóz musi samorząd 
gminny zapewnić  osobom niepełnosprawnym,  z  tym nie  ma  problemu.  Chodzi  o 
mieszkańców  wsi,  bo  dojeżdżając  ponoszą  koszty.  Stąd  prośba,  żeby  radni  – 
przedstawiciele partii – wnioskowali u swoich posłów o zmianę ustawy. 

Pan Starosta uważa, że każdy z nas może naciskać na posłów i monitorować 
temat. 

p. Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że to szeroki postulat, którym należałoby się 
zająć.

Ad. 8.
p.  Grzegorz  Napiwodzki  w  imieniu  Wójta  Janowa,  Starosty  Nidzickiego  i 

organizatorów  imprezy,  zaprosił  wszystkich  obecnych  na  Wystawę  Koni 
Zimnokrwistych  w  Janowie.  Zaznaczył,  że  stawka  wykracza  już  poza  region 
powiatu, ponieważ zadeklarowali w imprezie udział hodowcy z innych województw.

Pan Starosta dodał, że impreza staje się coraz bardziej atrakcyjna. 

Więcej wolnych wniosków nie było.

Wobec wyczerpania porządku, Wiceprzewodniczący Rady o godz. 1439 zamknął 
obrady.

Protokołowała:
  

     Inspektor                                    Wiceprzewodniczący Rady
/-/ mgr Małgorzata Wojtaszewska    /-/ Grzegorz Napiwodzki
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